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Förslag till hes ut

Vi föreslår kommunfullmäktige besluta

att

uppdra åt kommunstyrelsen att ta fram en genomförandeplan för att åstadkomma 200 nya platser

på äldreboenden byggda och drivna av andra utförare än kommunen.

Bakgr md
Ett stort antal platser behövs redan inom några år. I dagsläget har vi på kommunal väg svårt att

tillfredsställa det behov som finns, vilket får konsekvenser för såväl medborgare som landstinget.

Om vi ser till den demografiska utvecklingen kommer vi redan 2021, trots den nybyggnation som
sker, sakna ytterligare ett hundratal boendeplatser.

Östersundsrapporten talar sitt tydliga språk: mångfald, kvalitet och alternativ är varken fel väg att gå
eller skadligt för endera patten.
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